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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2015. augusztus 18-án megtartott rendkívüli nyílt Képviselő-testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 

Koblász Sándor    polgármester 
Lassú János    alpolgármester 
Bercse Dezső    képviselő 
Dézsi Ferenc    képviselő 
Horgász Marianna   képviselő 
Nagy Kornél    képviselő 
Simonné Vizler Ágnes   képviselő 

 
Tanácskozási joggal részt vesz: dr. Ungi Kitti     jegyző 
 
Napirendi előtt 
 
Koblász Sándor polgármester napirend előtt szeretné köszönteni az új iskolaigazgató asszonyt és 
átadja neki a szót. 
 
Bodnár Irén iskolaigazgató köszönti a képviselőket. Röviden bemutatkozik és elmondja, hogy örül 
annak, hogy ebben az iskolában lehet igazgató. Szeretné, ha az iskola és az Önkormányzat között a 
korábbi jó kapcsolat továbbra is fennmaradna. Felajánlja a saját illetve az iskola segítségét minden 
rendezvényhez. 
 
Koblász Sándor polgármester sok sikert kíván a munkájához. 
 
Liptay Lászlóné a nyugdíjasklub elnöke szeretettel meghívja a képviselőket és a polgármester urat 
a 2015. szeptember 5-én megrendezésre kerülő szüreti felvonulásra és az utána lévő vacsorára. 
Azzal a kéréssel fordul a Testülethez, hogy szeretné, ha a felvonuláshoz a kisvonatot kikölcsönzési 
díját az Önkormányzat kifizetné. Elmondja, hogy a kisvonat nagyban megkönnyíti az idős emberek 
a részvételét a felvonulásban. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az Egyebek napirendi pontban tárgyal erről a 
kérdésről a Testület 
 
Koblász Sándor polgármester a jelenléti ív alapján megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a 
Képviselő-testület 7 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Nagy Kornél képviselőt 
javasolja.  
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

75/2015. (VIII. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Nagy Kornél  
képviselőt megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
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Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Koblász Sándor polgármester kéri a napirendi pontok elfogadását. A képviselő-testület az alábbi 
szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

76/2015. (VIII.18.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a napirendi 
pontok tárgyalását az alábbiak szerint: 
 
1. Dajka állás pályázat elbírálása 
Előterjesztő: polgármester 

 
2.Óvoda működési költségei 
Előterjesztő: polgármester 

 
3. Euroline Kft. által kötött szerződés felülvizsgálata 
Előterjesztő: polgármester 

 
4.Fakivágási kérelem 
Előterjesztő: polgármester 

 
5. HEP felülvizsgálat 
Előterjesztő: polgármester 

 
6. Egyebek 

 
Zárt ülés 

 
7. Személyi kérdések 
- Gazdálkodási ügyintéző álláspályázat 
- Könyvtáros állás 
- Művelődési Ház gondnoki feladatainak ellátása 
Előterjesztő: polgármester 

 
1. Dajka állás pályázat elbírálása 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a kiírt pályázatra nagyon sok jelentkező érkezett 
szám szerint 33. Álláspontja szerint az Önkormányzat szakmailag nem tudja megítélni a 
jelentkezőket. Véleménye szerint fontos, hogy helyi lakos legyen felvéve. Kéri az óvoda vezető-
helyettes véleményét. 
 
Simon Tímea vezető-helyettes óvónő elmondja, hogy a kiküldött anyagban megjelölték az általuk 
felvételre javasolt két dolgozót. Azért ezt a két főt javasolják, mert mind a két személlyel dolgoztak 
már együtt és megfelelőnek tartják őket erre a pozícióra. Mindkét fő megbízható, lelkiismeretes, és 
rendelkezik a megfelelő végzettséggel. 
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Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint az óvoda dolgozóinak kell eldönteni, hogy kivel 
szeretnének és tudnak együtt dolgozni. 
 
Horgász Marianna képviselő elmondja, hogy az egyik jelöltet ismeri, azt támogatja, a másik 
jelentkezőt nem ismeri, így nem tud róla véleményt mondani. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő rákérdez a bérezésre? 
 
Simon Tímea vezető-helyettes óvónő véleménye szerint a bérezés mindkét esetben egyforma lesz. 
Az állam a minimálbérre fogja kiegészíteni a bérüket, ami bruttó 122.000.-Ft.  
 
Horgász Marianna képviselő rákérdez, hogy az, hogy az egyik jelentkezőnek kisgyerekei vannak 
nem fog - e gondot okozni? 
 
Simon Tímea vezető-helyettes óvónő véleménye szerint nem fog gondot okozni. Rákérdez, hogy 
mikortól vehetik fel a dolgozókat? Van-e lehetőség arra, hogy szeptembertől mindkét dolgozót 
felvegyék státuszba, ugyanis az egyik dajka már nyugdíjban van, a másik már a felmentési idejét tölti 
november végéig. 
 
Koblász Sándor polgármester javasolja, hogy mindkét dajka legyen felvéve szeptember 1-től, mert 
nem lehet fennakadás az óvoda működésében. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
7 igen, egyhangúlag 
 

77/2015. (VIII. 18.) számú Képviselő-testületi határozati javaslat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a váchartyáni Óvoda 
vezető javaslatát a 2 fő dajka pozícióra. 
 
2015. szeptember 1-től határozatlan időre az alábbi két főt választja 3 hónap próbaidő 
kikötésével: 
 
Turányik Ferencné (2164 Váchartyán, Arany János u. 8.) 
Juhászné Gulyás Krisztina (2164 Váchartyán, Táncsics u. 9.) 
 
Felkéri a vezető - óvónőt a szükséges papírok elkészítésére 
 
Határidő: 2015. szeptember 1. 
Felelős: vezető-óvónő 
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2. Óvoda működési költségei 
 
Koblász Sándor polgármester átadja a szót a jegyző asszonynak, aki elkészítette az előterjesztést. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző ismerteti a kiküldött előterjesztésben szereplő kiadásokat és bevételeket és 
azt, hogy ezeket az összegeket mi alapján kapja az Önkormányzat az államtól. Összefoglalva 
elmondja talán egy kezdő óvónő bére jönne ki a finanszírozásból, úgy hogy az Önkormányzatnak 
ne kelljen sokat hozzátennie a költségekhez. A vezető óvónő által leadott létszám alapján 
októberben a statisztikában a tavalyi adatokhoz képest kevesebb gyerek lesz, így a finanszírozás 
várhatóan az idei évhez képest kevesebb lesz.  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az óvodában jelenleg 6 fő olyan gyerek van, akik 
nem helyi lakosok, így el kell gondolkodni a Testületnek azon, hogy engedélyezzük-e nem helyi 
lakosok felvételét az óvodába. Elmondja, hogy a leadott óvodába felvett gyerekek létszám nem 
teljesen megfelelő, ugyanis nem minden kiscsoportos szeptember 1-én kezdi az óvodát. A leadott 
adatokat átnézve októberben maximum 54 gyerek lesz az óvodában, így a finanszírozás is kevesebb 
lesz az ideihez képest. Véleménye szerint ilyen gyereklétszám alapján nem kell 6 óvónő. 
 
Lassú János alpolgármester szerint ezért kellene még gyereket felvenni az óvodába, mert az 
alapító okirat szerint 75 fő az óvoda befogadóképessége és így a finanszírozás is nőne. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy lehet, hogy papíron 75 fő az óvoda befogadó képessége, 
de ténylegesen nem fér el ott 75 gyerek. Elmondja, hogy ténylegesen soha nem volt ebben az 
óvodában 60 gyereknél több. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy nem a gyereklétszámhoz kellene igazítani a hatodik 
óvónő felvételét. A hatodik óvónő azért lenne fontos, mert van olyan csoport ahol az óvónő 
egyedül van a csoportban akkor is ha 15 gyerek van és akkor is ha 25 gyerek van. Neki kellene 
segítség. Véleménye szerint az óvónői létszám nem függ a gyereklétszámtól. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy annyiban fontos a gyereklétszám, hogy ha kevés a 
gyerek, akkor kevesebb az állami támogatás, és így a hatodik óvónő bérét az önkormányzatnak kell 
hozzátennie az óvoda költségvetéséhez. 
 
Simon Tímea vezető-helyettes óvónő rákérdez, hogy nem lehetne –e egy félállású óvónőt 
felvenni? 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy abban az esetben lehet felvenni egy hatodik óvónőt, 
ha a jelenlegi dolgozók nem kapják a béren kívüli juttatást és annak a terhére lehet felvenni egy 
plusz óvónőt. 
 
Lassú János alpolgármester véleménye szerint, ha 59- 60 gyerek lesz októberben, akkor beleférne 
a hatodik óvónő. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az elmúlt 20 évben mindig öt óvónő volt az 
óvodában és mivel a gyereklétszám folyamatosan csökken nincs szükség hat óvónőre.  
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy amikor a konyha működött 10 millió forintot rakott 
az Önkormányzat az óvoda működéséhez, most nem kell, sőt lehet, hogy marad pénzmaradvány is. 
Ő jónak találná egy félállású óvónő felvételét, aki besegítene az ötödik óvónőnek. 
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Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy igaz, hogy a törvény hat óvónőt ír elő a három csoportra, 
de eddig az igény erre soha nem merült fel és mindig megoldotta az óvoda. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy korábban felvetődött már az a gondolat is, hogy 
három csoport helyett két csoporttal működjön az óvoda. 
 
Simon Tímea vezető-helyettes óvónő elmondja, hogy a félállású óvónő állandó délutános lenne. 
 
Bercse Dezső képviselő elmondja, hogy több szempont elhangzott most és így most az óvoda 
nem felel meg a törvényességnek teljes mértékben. 
 
Szalainé Mede Edit óvónő elmondja, hogy nagyon nehéz a kiscsoportosokkal, amíg nem lesznek 
szobatiszták. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a hatodik óvónővel kapcsolatos kérdéseket a 
kialakulandó gyereklétszám függvényében tárgyalja majd a Testület. 
 

3. Euroline Kft. által kötött szerződés felülvizsgálata 
 
Koblász Sándor polgármester ismerteti a képviselőkkel, hogy az Önkormányzat 2008. 
márciusában tulajdonjog fenntartásával adásvételi szerződést kötött az Euroline Kft.-vel 821. hrsz.-
ú ingatlan vonatkozásában. Elmondja, hogy a cég többszöri felszólításra sem akarja kifizetni a 
fennálló tartozását. Ezért felkerestek egy ügyvédet, aki elkészítette a mellékletben csatolt 
előterjesztést arra vonatkozólag, hogy milyen megoldási lehetőségei vannak az Önkormányzatnak. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy a Testületnek szükséges lenne egy döntést hozni, hogy mi 
legyen az ingatlan további sorsa. Történjen meg az eredeti állapot helyreállítása az előterjesztésben 
leírtak szerint vagy mi legyen a további lépes? 
 
Lassú János alpolgármester véleménye ne kérje az Önkormányzat az eredeti állapot helyreállítását 
és az Önkormányzat semmi esetben se fizesse vissza a már kifizetett vételár-részt. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
7 igen, egyhangúlag 
 

78/2015. (VIII. 18.) számú Képviselő-testületi határozati javaslat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Váchartyán 
Község Önkormányzata és az Euroline Kft. által 2008. március 18-án kötött adásvételi 
szerződés alapján az eredeti állapotot nem kívánja helyreállítani. 
 
Kéri a polgármestert, hogy újbóli fizetési felszólítást küldjön az Euroline Kft. – nek. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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4.Fakivágási kérelem 
 
Koblász Sándor polgármester ismerteti a helyi lakosok kérését a temetőben lévő fa kivágásával 
kapcsolatban. Véleménye szerint három cégtől árajánlatot kell kérni a fakivágásra. Javasolja a Tasi 
Gábortól árajánlat kérését, ugyanis ők vágták ki pár évvel ezelőtt a temetőben a balesetveszélyes 
fát. 
 
Nagy Kornél képviselő javasolja a Juko Kft.-t 
 
Lassú János alpolgármester javasolja a Partnervill Bt.–tól  árajánlat kérését. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
7 igen, egyhangúlag 
 

79/2015. (VIII. 18.) számú Képviselő-testületi határozati javaslat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a temetőben lévő 
fa kivágására az alábbi cégektől kér árajánlatot: 
 
- Timber- Tasi Kft. (2112 Veresegyház, Mandula u. 6/b.) Tasi Gábor 06-20-44-64-784 
- Juko Kft. (2112 Veresegyház, Lévai u. 46.) Juhász Zsolt 
- Partnervill Bt. (2600 Vác, Napraforgó u. 26.) Rádler Tamás 06-20-961-32-40 
 
Határidő: következő testületi ülés 
Felelős: polgármester 

 
5. HEP felülvizsgálat 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a kolléganő elkészítette a 2013. évben elfogadott 
HEP felülvizsgálatát és aktualizálását. Kéri ennek elfogadását. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
7igen, egyhangúlag 
 
 

80/2015. (VIII. 18.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 2013. június 27-én 
elfogadott Helyi Esélyegyenlőséi Program (melynek része az Intézkedési Terv) 
felülvizsgálatát. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
6. Egyebek 

 
a) Belánszki László számla kifizetés 

 
Koblász Sándor polgármester rákérdez, hogy kifizethető-e Belánszi László részére a 100.000.-Ft. 
+ áfa összegű számlát, azért a munkájáért, amit a Sportpályán, a játszótéren végezett. 
(villanyoszlopok kiásása, terület rendbetétele, befüvesítése stb..) 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
7igen, egyhangúlag 
 

81/2015. (VIII. 18.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy kifizethető 
Belánszki László részére a 100.000.-Ft + áfa összegű számla a Sportpályán végzett 
munkájáért. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

b) ITT-vel kapcsolatos ügyek 
 
Koblász Sándor polgármester felolvassa a Pest Megyei Kormányhivatal Törvényességi 
Főosztályának a levelét, amelyet a Társulás jogszabálysértéseivel kapcsolatban dr. Sajó Gyula 
polgármester úr levelével kapcsolatban választoltak. Ismereti továbbá azt a levelet is, amelyet a 
váckisújfalu polgármestere írt dr. Kereki Ferenc úrnak az RHK Kft. vezetőjének. A 
Kormányhivatal megállapítása szerint a Társulás nem törvényesen működik. Szó van arról, de ez 
csak elképzelés, hogy a létesítményesekkel közigazgatásilag határos településeket is be kell vonni a 
Társulásba.  
 

c) IV. Váchartyáni Nyári Fesztivál elszámolás 
 
Simoné Vizler Ágnes képviselő részletesen ismerteti a Fesztivál költségvetését. Ismerteti a 
pénzmaradvány összegét. Javasolja, hogy a rendezvényen keletkezett pénzmaradvány összegéből 
támogassa az Önkormányzat a Hagyományőrző Klub vezetője által kért kisvonat bérlését a 
szeptemberi szüreti felvonulásra. 
 
Koblász Sándor polgármester szeretné megköszönni minden képviselőnek a Fesztiválon végzett 
munkáját. Nagyon jól sikerült a rendezvény, nagyon sok pozitív visszajelzés érkezett. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
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Szavazatarányok: 
7igen, egyhangúlag 
 

82/2015. (VIII. 18.) számú Képviselő-testületi határozati javaslat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, a IV. Váchartyáni 
Nyári Fesztivál költségvetésében megmaradt pénzmaradvány összegéből támogatja a 2015. 
szeptember 5-én megrendezendő szüreti felvonulásra a kisvonat bérlését. (A bérélés összege 
várhatóan 65.000.-Ft.) 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Koblász Sándor polgármester kéri a további napirendi pont zárt ülésen való tárgyalását a meghívó 
szerint. 
 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a 
részvételt és 19 óra 15 perckor bezárja az ülést. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
          Koblász Sándor                     dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
 
          Nagy Kornél 
            képviselő 


